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PONOVNO NA DNEVNEM REDU

Komercializacija, privatizacija in drugi
negativni pojavi večkrat podrejo in uničijo
še tako dobre in stabilne odnose v organi-
zacijah. Kaj je prinesla komercializacija
mnogim mladinskim organizacijam, ni tre-
ba posebej poudarjati. Skupine mladih po
lokalih v poznih večernih urah so grozljivi
primeri za to. Dejstvo je namreč, da so se
mnoge osnovne organizacije mladih v želji,
da bi čim bolje reševali svoj finančni polo-
žaj, zavozile po poti lažjega reševanja tega
pioblema, obenem pa so, kdo ve zakaj, po-
zabile na tiste vire, ki bi jim zagotavljali
zdravo in predvsem pošteno dejavnost.

• Na zadnjem kongresu ZSMS so se
mladi odločno uprli temu načinu, čeravno
drži, da je moč po tej poti zbrati precejš-
nja denarna sredstva . . .

• In kako je z Mladinskim centrom Zg.
Šiška?

O tem centru je bilo že veliko napisa-
nega in ko so se v zadnjem času pojavile
govorice, da tudi ta Center stopa po poti
komercializacije, smo se odločili preveriti,
oziroma — bolje rečeno: potrditi govorice.
Ali pa, v nasprotnem primeru, če temu ni
tako, zanikati zlobna natolcevanja . . .

• Najprej smo za mnenje povprašali se-
kretarja OK ZSMS Jordana Kariža:

• »Mi seveda želimo, da bi vprašanje za-
bave mladih v prostem času čimprej rešili.
Povedati moram, da je po drugih republi-
kah to vprašanje veliko bolje rešeno. Tudi
mi želimo ta problem reševati bolj sistema-
tično, zato smo šli v popis centrov, član-

stva in iz tega spremljamo njihovo aktiv-
nost.

Rešitev klubske dejavnosti je v sistema-
tičnem reševanju; zagotavljanju finančnih
sredstev mladinskim organizacijam in za-
gotavljanju dobrih kadrov. Če pa govorimo
o konkretnem primeru, potem moram ome-
niti, da niso povsem urejene naslednje re-
lacije: kaj naj zajema aktivnost osnovne
organizacije, kaj dejavnost centra in kaj
dejavnost klubov. Ne moremo namreč do-
voliti, da se nek center ali celo organiza-
cija uveljavlja samo skozi delovanje disco-
kluba. V takšnem primeru se kaj lahko za-
plete pri vprašanju financiranja. Mi bomo
Centru vsekakor finančno pomagali, koli-
kor bo to seveda v naši moči, želimo pa
tudi, da nam predložijo letni predračun po-
trebni finančnih sredstev in da seveda na-
stopijo s točno izdelanim programom.«

• Tako torej na Občinski konferenci
ZMS. In kaj pravijo člani Centra?

• Obiskali smo jih in se pogovarjali z
njimi. Tu smo kajpak slišali drugačno »vi-
žo«. Skoraj vsi so stopili v obrambo Cen-
tra. Kako tudi ne — to je namreč eden
redkih klubov, ki se lahko pohvali s toli-
kimi uspehi. Nagrade, priznanja so povsod
po klubu . . .

• Pa vseeno, to nas ni zmotilo, da jih ne
bi podražili s tistimi očitki o komercializa-
ciji.

• »Mislim, da to ne drži,« je takoj na
začetku pogovora dejala predsednica. »Po-
skušamo in trudimo se, da bi bila naša
aktivnost oziroma dejavnost v skladu z na-
šim programom. Resda je v ospredju naše
aktivnosti dejavnost disco-kluba, vendar
pa razvijamo v Centru še vrsto drugih
klubskih dejavnosti. S tem, ko dajemo
prednost več ali manj samo eni klubski de-
javnosti, torej disco-klubu, si pač zagotav-
ljamo potrebna sredstva, da sploh lahko ži-
votarimo. Dali smo že ničkoliko prošenj na
OK ZSMS — pa nič. Se odgovora ni bilo...
In verjemite — vse kar delamo, veliko sta-
ne. Tekmovanja, seminarji, predavanja, fil-
mi, da naštejem samo nekaj aktivnosti. Vse

to nas finančno hudo bremeni. Samo risan-
ke za otroke, ki jih predvajamo ob nede-
ljah, stanejo 1,2 starega milijona, celove-
černih filmov pa sploh ne predvajamo več,
ker so predragi in nimamo na razpolago
potrebnih finančnih sredstev. Nekoliko se
je pač treba znajti, dokler ne bo urejen si-
stem financiranja. Sicer pa to ni samo naš
problem ...«

• Tako. Vse kaže, da se je zopet zapletlo
pri problemu financiranja. Kako bodo pri-
stojni rešili ta problem, je seveda že drugo
vprašanje. Časa ni veliko, treba je ukrepati
takoj. Ce ne zaradi drugega že zato, ker bi
si prizadevni mladinci vendarle že zaslužili
rešitev tega, rekli bi lahko kar — »večne-
ga« problema MC Zg. Šiška.

Zakaj večnega, o tem pa kdaj drugič . . .
Andrej Logar

MLADI SO SE ORGANIZIRAL!
Na pobiulo in ob pomoči sveta KS Viž-

marje-Bord se je formiial iniciativni odbor
za pripravo ustanovne konference ZSMS v
krajevni skupnosti. Odbor je pripravil pro-
gram dela in pravila organizacije, ki so bila
sprejeta na ustanovni konferenci Zveze so-
cialistične mladine Krajevne skupnosti Viž-
marje-Brod. Za svojega predsednika so mla-
di izvolili Andieja Medveda, za sekretarja
pa Branka Pozniča.

Konferenci je prisostvoval predsednik
sveta KS tovariš Stane Smrekar, ki je po-
zdravil ustanovitev organizacije ZSMS v kra-
jevni skupnosti in obljubil pomoč in podporo
mladim pri realizaciji njihovega programa.

SAMSKI DOM
Zaradi stalnega pomanjkanja delavcev so

se v tovarni barv in lakov Color Medvode
odločili za preureditev bivše »gasilske šole«
v samska stanovanja. Tako bodo do konca
meseca aprila pridobili 38 ležišč v 4—6 po-
steljnih sobah. Bodočim stanovalcem bo iia
voljo okusno opremljen dnevni prostor in
čajna kuhinja, pred domom pa lepo urejen
vrt.

V Colorju računajo na zadosten dotok de-
lavcev s področja Kozjanskega, Ptuja in
Murske Sobote, saj so sklenili ustrezne do-
gbvore s tamkajšnjimi zavodi za zaposlo-
vanje.


